
ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DE L’AJUNTAMENT PLE 
DE DIA 20 DE DESEMBRE DE  2012

DATA........: 20 de desembre de 2012

CARÀCTER....: extraordinària 

COMENÇA.....: A les 20.05 hores. 

ACABA.......: A les 20.50 hores.

LLOC........: Centre Cultural de Son Serra de Marina

ASSISTENTS..: 

Sr. Batle President: 
Sr. Miguel Cifre Ferrer

Tinents de Batle:
Antoni Reus Darder
Antonia Perelló Llull
Joan Monjo Estelrich
Martí Joan Fornés Cerdó
Eugenio Garrido Vivas

Regidors.
Beatriz Gamundí Molina 
Guillermo Perelló Gil
Martí Àngel Torres Valls 
Rocio Romero Galera

 Juan Quetglas Gaya
Ana Maria Rodríguez Arbona
Maria del Carmen Rosselló Roig
Pedro Mas Carbonell
Andrés Aulet Riera
Juana Ana Llull Molinas 

No assisteix:
Jaime Malbertí Mandilego

Actua com a secretari: Joan Seguí Serra, secretari accidental de la corporació.

En el terme municipal de  Santa Margalida, el dia 20 de desembre de 2012, quan són les 20.05 hores,  
es reuneixen en el  Centre Cultural de Son Serra de Marina (T. M. de Santa Margalida) els regidors a 
dalt anotats, a fi de dur a terme una sessió extraordinària del Ple de l’Ajuntament, sota la presidència  
del Batle, Sr. Miguel Cifre Ferrer i assistits pel secretari accidental de la corporació, el Sr. Joan Seguí  
Serra, que dóna fe de l’acte.
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Una vegada comprovat que hi ha el quòrum suficient per a la constitució vàlida del Ple, el Sr. Batle  
declara oberta la sessió i es passen a debatre els punts de l’ordre del dia següents:

PART RESOLUTÒRIA
ORDRE DEL DIA

1.-  EXAMEN  I  APROVACIÓ  DE  L’ACTA  DE  LA  SESSIÓ  ORDINÀRIA  DE 
L’AJUNTAMENT PLE DE DIA 26 DE NOVEMBRE DE 2012.

Conformement  amb el  disposat  a l’article 91 del  Reglament  d’organització,  funcionament  i  règim 
jurídic de les entitats locals, el Sr. Batle demana si qualque membre dels assistents ha de formular cap 
observació a l’esborrany de l’acta de la sessió ordinària urgent de l’Ajuntament  Ple de dia 26 de 
novembre de 2012, i que s’ha repartit oportunament amb la convocatòria.

INTERVENCIONS:

Pren la paraula el portaveu Joan Monjo (CXI) sol·licitant fer dues modificacions a l’apartat de precs i 
preguntes de la referida acta. En concret, allà on diu “el portaveu Joan Monjo (PP)”, ha de dir “el 
portaveu Joan Monjo (CXI)”. Pel que fa a les obres del pare del Sr. Torres, comenta que el que va dir  
és “que aboni la sanció de les obres de l’empresa del seu pare”.

El portaveu Martí Torres (PP) sol·licita que es comprovi, mitjançant la gravació, el que va dir el Sr. 
Monjo.

VOTACIÓ:

Passat a votació, s’aprova per unanimitat dels assistents l’esborrany de l’acta sotmesa a consideració,  
juntament amb les referides esmenes.

2.-  EXAMEN  I  APROVACIÓ  DE  L’ACTA  DE  LA  SESSIÓ  EXTRAORDINÀRIA  DE 
L’AJUNAMENT PLE DE DIA 4 DE DESEMBRE DE 2012.

Conformement  amb el  disposat  a l’article 91 del  Reglament  d’organització,  funcionament  i  règim 
jurídic de les entitats locals, el Sr. Batle demana si qualque membre dels assistents ha de formular cap 
observació a l’esborrany de l’acta de la sessió extraordinària de l’Ajuntament Ple de dia 4 de desembre 
de 2012, i que s’ha repartit oportunament amb la convocatòria.

Passat  a  votació  i  no  havent-hi  formulat  cap  observació,  s’aprova  per  unanimitat  dels  assistents  
l’esborrany de l’acta sotmesa a consideració.

3.-  EXAMEN  PROPOSTA  DE  CORRECCIÓ  D’ERRADA  A  L’ACTA  DE  LA  SESSIÓ 
EXTRAORDINÀRIA DE L’AJUNTAMENT PLE DE DIA 5 D’OCTUBRE DE 2012.

Es presenta la proposta de Batlia de dia 7 de desembre de 2012, la qual diu:

“Detectada una errada  en l’acta de la sessió  extraordinària de l’Ajuntament Ple de dia 5 d’octubre de 
2012 pel que fa als assistents a aquesta sessió.

2



Atès que la Sra. Miquela Pomar Gayà va cessar com a  regidora d’aquest Ajuntament en sessió de dia 
15 de desembre de 2011 i que el Sr. Martí Joan Fornés Cerdó va prendre possessió del càrrec en sessió 
13 de gener de 2012 .

Per la present propos al Ple l’adopció del següent acord:

1.-  Aprovar la correcció d’errors de l’acta e la sessió extraordinària de l’Ajunament  Ple de dia 5  
d’octubre de 2012, amb les correccions que seguidament es detallen:

Allà on diu: 
“  ASSISTENTS..: 

Sr. Batle President: 
Sr. Miguel Cifre Ferrer

Tinents de Batle:
Antoni Reus Darder
Antonia Perelló Llull
Joan Monjo Estelrich
Guillermo Perelló Gil
Eugenio Garrido Vivas

Regidors:
Beatriz Gamundí Molina 
Miquela Pomar Gayá
Martí Àngel TorresValls 
Juan Quetglas Gaya
Ana Maria Rodríguez Arbona
Maria del Carmen Rosselló Roig

             Jaime Malbertí Mandilego
             Pedro Mas Carbonell

Andrés Aulet Riera
Juana Ana Llull Molinas 

No assisteix
Rocio Romero Galera”

Ha de dir:
“ASSISTENTS..: 

Sr. Batle President: 
Sr. Miguel Cifre Ferrer

Tinents de Batle:
Antoni Reus Darder
Antonia Perelló Llull
Joan Monjo Estelrich
Martí Joan Fornés Cerdó
Eugenio Garrido Vivas

Regidors:
Beatriz Gamundí Molina 
Guillermo Perelló Gil
Martí Àngel Torres Valls 
Juan Quetglas Gaya
Ana Maria Rodríguez Arbona
Maria del Carmen Rosselló Roig

             Jaime Malbertí Mandilego
Pedro Mas Carbonell
Andrés Aulet Riera
Juana Ana Llull Molinas 

No assisteix
Rocio Romero Galera”

2n.- Procedir a la correcció abans descrita a l’acta de la sessió extraordinària de dia 5 d’octubre de 2012.

No obstant això, el Ple, atès el seu superior criteri, acordarà.”

VOTACIÓ:

Els reunits, prèvia deliberació, vist el dictamen de la Comissió Informativa, per unanimitat acorden 
aprovar la proposta d’acord abans descrita amb els acords que hi són proposats.
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4.-  EXAMEN  I  APROVACIÓ PROPOSTA DE NOMENAMENTS DE REPRESENTANTS 
MUNICIPALS ALS CONSELLS ESCOLARS.

Es presenta la proposta de Batlia de dia 5 de desembre de 2012, la qual diu:

“Vists els escrits remesos per part del Col·legi Públic Eleonor Bosch i el del Col·legi PúblicVora Mar de 
Can Picafort, sol·licitant un  representant de l’Ajuntament als consells escolars.

Atesos els nomenaments de representants municipals en els Consells Escolars que es varen fer en la  
sessió plenària de dia 4 de juliol de 2011, i degut a que durant aquest temps s’han produït canvis en la  
composició dels membres de l’Ajuntament, aquesta Batlia proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció 
del següent acord: 

1.- Revocar els nomenaments de representats municipals als diferents consells escolars del municipi 
que es varen fer en la sessió plenària de dia 4 de juliol de 2011.

2.- Aprovar les designacions als consells escolars dels següents membres de l’Ajuntament:

• Nomenar com a representant de l’Ajuntament al Consell Escolar IES de Santa Margalida:

Titular: Sra. Beatriz Gamundí Molina (regidora)
Suplent: Sr. Martí Joan Fornés Cerdó (regidor)

• Nomenar com a representant de l’Ajuntament al Consell Escolar Col·legi Elionor Bosch de 
Santa Margalida:

Titular: Sra. Beatriz Gamundí Molina (regidora)
Suplent: Sr. Martí Joan Fornés Cerdó) (regidor)

• Nomenar com a representant de l’Escoleta 0-3 anys: 

Titular: Sra. Beatriz Gamundí Molina (regidora)
Suplent: Sr. Martí Joan Fornés Cerdó) (regidor)

• Nomenar com a representant de l’Ajuntament al Consell Escolar Col·legi Vora-Mar de Can 
Picafort:

Titular:  Sr. Martí Joan Fornés Cerdó (regidor) 
Suplent: Sra. Beatriz Gamundí Molina (regidora)

3.- Notificar aquests acords als regidors afectats, entenent-se acceptat el càrrec de forma tàcita, si en el 
termini de 3 dies hàbils següents no se manifesta res en contra.

4.- Comunicar aquest acord als diferents centres escolars.

5.- Aquest nomenament es publicarà en el BOIB.
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La qual cosa proposo al Ple de l’Ajuntament per a la seva aprovació, si s’escau.”

VOTACIÓ:

Seguidament els reunits, vist el dictamen de la Comissió Informativa, per majoria (9 vots a favor (6 SpC 
+ 3 CxI) i 7 abstencions (5 PP + 2 CPU)), acorden aprovar la proposta d’acord  abans esmentada amb els 
acords que hi són proposats.

5.- EXAMEN I APROVACIÓ MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SUMA PEL CANVI (SPC) 
SOBRE L’INSTITUT RAMON LLULL.

Es presenta la moció del Grup Municipal Suma pel Canvi (SpC) de data 12 de desembre de 2012, la  
qual diu:

“Exposició de motius:
El passat dia 8 de Novembre, el Govern de les Illes Balears va anunciar que abandonaria l’Institut Ramón 
Llull, consorci integrat inicialment per la Generalitat de Catalunya i la Comunitat Autònoma de les Illes 
Balears.
Aquest  consorci  era  una  eina  de  projecció  exterior  de  la  llengua  catalana  i  de  la  cultura  que  s’hi 
expressava en totes les seves modalitats, matèries i mitjans d’expressió. Els objectius fonamentalment era 
la promoció de l’ensenyament del català, la seva difusió a l’exterior, el coneixement de la literatura que 
s’expressa en llengua catalana, la difusió del pensament, l’assaig i la investigació a l’exterior, a més de la 
promoció de les relacions,  els  projectes  i  les iniciatives  conjuntes amb institucions i  organismes  de 
projecció de la cultura, de dins o fora del domini lingüístic.
Aquest abandonament s’afegeix al tancament que la mateixa setmana,  va anunciar l’Espai Mallorca, 
després  que el  Consell  de  Mallorca i  el  Govern de les  Illes  Balears,  no  complissin  amb les  seves 
obligacions econòmiques. 
L’Espai Mallorca, és  un centre de promoció i difusió de la cultura de les Illes Balears a Catalunya, que va 
néixer  l’any  1998,  com  una  iniciativa  de  la  Conselleria  de  Cultura  del  Consell  de  Mallorca  en 
col•laboració amb el Gremi d’Editors de Balears.
El seu objectiu, era donar a conèixer els productes culturals de les Illes Balears, promoure els seus artistes 
i escriptors, i crear vincles i intercanvis culturals amb Catalunya.
Aquestes accions constaten una vegada més l’absolut menyspreu del Govern de les Illes Balears i el  
Consell de Mallorca cap a la llengua catalana i a la nostra cultura, identitat i tradicions, copejant durament 
al sector cultural de les nostres illes.

Per tot això, el Ple de l’Ajuntament de Santa Margalida adopta els següents acords:
1. Instar al Govern de les Illes Balears a no abandonar l’Institut Ramon Llull i reforçar-lo com 

autèntic instrument de projecció exterior de la llengua catalana i de la cultura.
2. Instar al Consell de Mallorca a que realitzi totes les accions necessàries per mantenir obert l’Espai 

Mallorca a Barcelona com a element de promoció dels productes culturals de les Illes balears i de 
la promoció dels seus artistes i escriptors.

3. L’Ajuntament de Santa Margalida es compromet a cercar formules alternatives de col·laboració 
amb l’Institut Ramon Llull conjuntament amb la resta de municipis de les Illes Balears.”

INTERVENCIONS:
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Pren la  paraula el  Batle dient  que l’Institut  Ramon Llull  és  una institució que té com a objectiu 
principal el foment de la cultura i de la llengua pròpia dels països catalans. Aquest institut està integrat 
pel Govern de la Generalitat de Catalunya i el Govern de les Illes Balears, però recentment aquest  
darrer ha manifestat la intenció d’abandonar el mateix a partir d’aquest any vinent.  A més aquest  
institut  inclou  la  Fundació  Institut  Ramon  Llull,  que  té  la  seu  a  Andorra,  i  està  integrada  per 
l’Ajuntament d’Alguer, la Catalunya Nord, la Generalitat i alguns ajuntaments. La Fundació permet 
integrar als ens locals, perquè l’Institut sols està format per governs autonòmics. Per altra part, existeix  
l’Espai Mallorca, un lloc en el que els pintors i altres artistes poden exposar les seves obres.

Pel que fa a l’Ajuntament de Santa Margalida, el Sr. Cifre comenta que s’ha reunit amb batles d’altres  
municipis de Mallorca, per cercar formules alternatives i tractar la manera d’integrar-se a la Fundació 
Ramon Llull. La intenció és crear una associació dels municipis i consells que es vulguin adherir, per 
integrar-se a la mateixa.

VOTACIÓ:

Seguidament els reunits, vist el dictamen de la Comissió Informativa, per majoria (9 vots a favor (6 SpC 
+ 3 CxI) i 7 abstencions (5 PP + 2 CPU)), acorden aprovar la proposta d’acord  abans esmentada amb els 
acords que hi són proposats.

6.- EXAMEN I APROVACIÓ MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SUMA PEL CANVI (SPC) 
SOBRE LES TAXES JUDICIALS.

Es presenta la moció del Grup Municipal Suma Pel Canvi (SpC) de data 12 de desembre de 
2012, la qual diu:

“Exposició de motius:
El passat dia 22 de novembre va entrar en vigor la Llei 10/2012 de novembre, per la qual es  
regulen determinades taxes en l’àmbit  de l’Administració de Justícia i l’Institut  Nacional de 
Toxicologia i Ciències Forenses.
Després  d’una   molt  ràpida  tramitació  al  Parlament,  amb  un  evident  afany  d'ocultació  als 
ciutadans, el seu contingut constitueix una mostra més de la voluntat del Govern de dur a terme 
un desmantellament dels serveis públics essencials, qüestionant  a la vegada l'exercici efectiu 
dels drets fonamentals.
La  Llei  25/1986  de  24  de  desembre,  de  supressió  de  les  taxes  judicials,  lleva  del  nostre 
ordenament jurídic la figura de la taxa judicial, per propiciar que tots els ciutadans i ciutadanes 
puguin obtenir justícia sigui quina sigui la seva situació econòmica o la seva posició social.
Mitjançant aquesta contrareforma que ha dut a terme el Grup Popular, aquest canvi normatiu tan 
radical  es produeix sense haver acceptat cap proposta dels grups parlamentaris al llarg de la seva 
tramitació a les dues Cambres.
Si  bé  el  Tribunal  Constitucional  en  STC 20/2012  de  16  de  febrer  de  2012  va  considerar 
constitucional  la reintroducció de la taxa feta per la Llei 53/2002 de 30 de desembre,  també va 
afirmar  que  “Esta conclusión general sólo podría verse modificada si  se mostrase que la  
cuantía  de  las  tasas  …/…,  son  tan  elevadas  que  impiden  en  la  práctica  el  acceso  a  la  
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jurisdicción o lo obstaculizan en un caso concreto en términos irrazonables, atendiendo a los  
criterios de la jurisprudencia expuestos en el fundamento jurídico 7. Sin embargo, la cuantía de  
las tasas no debe ser excesiva, a la luz de las circunstancias propias de cada caso, de tal modo  
que impida satisfacer el contenido esencial del derecho de acceso efectivo a la justicia”. En  
consecuencia,  la  cuantía  de  las  tasas  no  debe  impedir  u  obstaculizar  de  manera  
desproporcionada el acceso a la jurisdicción”.
Recentment,  el  Sr.  Manuel  Cachón  Cadenas,  Catedràtic  de  Dret  Procesal  de  la  Universitat 
Autònoma de Barcelona, deia que: “Si el legislador, mediante la imposición de tasas judiciales o  
de otra forma, pone dificultades  para que un ciudadano que ha sufrido una lesión de sus  
derechos pueda acudir a los Tribunales a pedir protección, esto significa que ese legislador está  
favoreciendo a quien ha lesionado aquellos derechos. Por ello, la existencia de tasas judiciales  
fomenta la morosidad y, en general, el incumplimiento de las obligaciones. En la medida en que  
un sistema de tasas judiciales dificulte la obtención de tutela judicial, en esa misma medida está  
beneficiando a los que incumplen sus obligaciones.”
L’objectiu recaptatori que persegueix aquesta Llei és desproporcionat amb la limitació del dret 
d’accés a la justícia,  i,  pot convertir-se amb un obstacle impeditiu  per a l’obtenció de la tutela  
judicial efectiva.
Per tot això, el Ple de l’Ajuntament de Santa Margalida adopta els següents acords:

4. Instar al Govern de l’Estat a adoptar urgentment les mesures necessàries per excloure a 
les persones físiques com a subjectes obligats al pagament de taxes judicials i a garantir 
que ningú es vegi  limitat  el  seu dret  d’accés  a  la  justícia  per  no poder  fer  front  al 
pagament de la taxa judicial.”

INTERVENCIONS:

Pren la paraula el portaveu Antoni Reus (SPC) comentant que recentment ha entrat en vigor 
un increment important de les taxes que han de satisfer els particulars per accedir a la justícia. 
Des del seu punt de vista, aquest increment suposa acabar amb la justícia gratuïta i amb la 
tutela judicial efectiva. Per això es proposa instar al Govern de l’Estat a adoptar urgentment 
les mesures necessaries per excloure les persones físiques de les referides taxes, a fi que ningú 
es trobi limitat pel pagament de les taxes en el moment d’accedir a la justícia.

VOTACIÓ:

Seguidament els reunits, vist el dictamen de la Comissió Informativa, per majoria (9 vots a 
favor (6 SpC + 3 CxI) i 7 abstencions (5 PP + 2 CPU)), acorden aprovar la proposta d’acord 
abans esmentada amb els acords que hi són proposats.

7.-  INFORMACIÓ  I  DELIBERACIÓ  SOBRE  RENÚNCIA  DE  LA  PAGA  EXTRA  DELS 
REGIDORS.
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El  Sr.  batle  proposa als  regidors  que  cobren  per  assistències  a  òrgans  col·legiats  que  no 
percebin l’import per l’assistència a aquesta sessió plenària.

El Sr. batle informa que els regidors amb dedicació exclusiva o parcial destinaran l’import de 
la paga extra a les finalitats públiques o d’interès general que cadascú elegeixi.

El Sr.  Antoni  Reus manifesta  que ells  tenen la intenció  de destinar  l’import  de les  seves 
retribucions per assistències a les entitats GOB, Obra Cultural Balear, etc. 

Després d’àmplia deliberació, els reunits acorden percebre l’import de l’assistència, per poder destinar 
la seva quantia a les activitats socials o d’interes general que considerin pertinents.

8.- MOCIONS / PROPOSTES D’URGÈNCIA.

8.1.-  EXAMEN  I  APROVACIÓ  PROPOSTA  D’ACORD  DE  LA  BATLIA  SOBRE 
DECLARACIÓ  DE  NO  DISPONIBILITAT  DELS  CRÈDITS  PRESSUPOSTARIS  DE 
L’APLICACIÓ PRESSUPOSTARIA 912.11000 RETRIBUCIONS PERSONAL EVENTUAL.

El Sr. Batle manifesta que malgrat l’absència del regidor Sr. Malberti, que està assabentat del tema,  
proposa tractar aquest punt com a moció d’urgència. 

Es sotmet a votació la declaració d’urgència per a tractar el fons de l’assumpte, la qual es aprovada per 
unanimitat dels assistents, que representa el vot favorable de la majoria absoluta legal.

Seguidament es presenta la proposta d’acord de la Batlia de dia 19 de desembre de 2012, la qual diu:

“Ates l’article 2.1 del Reial decret llei 20/2012, de 13 de juliol, de Mesures per a garantir  
l’Estabilitat Pressupostària i de Foment de la Competitivitat estableix que en l’any 2012 el personal  
del sector públic definit en l’article 22.1 de la llei 2/2012 de 29 de juny, de Pressuposts Generals de  
l’estat,  veurà  reduïda  les  seves  retribucions  en  les  quanties  que correspongui  rebre  en  el  mes  de  
desembre com a conseqüència de la supressió tant de la paga extraordinària com de la paga addicional  
de complement específic o pagues addicionals equivalents de dit mes.  

Vist l’article 22.1 de la Llei 2/2012, de 29 de juny, que regula les Bases i coordinació de la  
planificació general de l’activitat econòmica en matèria de despeses de personal al servei del sector  
públic, als efectes de l’establerts en el present article inclou, entre les entitats que constitueixen el  
sector públic, a les corporacions locals.

  
Vist  l’acord  de  l’Ajuntament  Ple  de  dia  24  de  setembre  de  2012,  en  relació  a  la  prèvia 

ratificació de la inclusió del present punt a l’ordre del dia, examen i aprovació proposta de Batlia sobre  
aprovació de declaració de no disponibilitat del crèdits pressupostaris de les liquidacions detallades  
per un import de 170.203’91 €.

Atès l’acord de l’Ajuntament Ple de dia 29 d’octubre de modificació de l’acord de plenari de  
24 de setembre de 2012 sobre declaració de crèdit  no disponible a les aplicacions pressupostaries  
160.13000 i 312.13000. 

 Com a conseqüència de l’anterior es que procedeix a declarar no disponible la quantitat de  
2.418’59 € de l’aplicació pressupostaria 912.11000 Retribucions Personal Eventual.
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De conformitat amb tot l’anterior, es proposa al Ple l’adopció del següent acord:

Primer: Aprovar la declaració de no disponibilitat dels crèdits pressupostaris de l’aplicació 
pressupostaria 912.11000 Retribucions Personal Eventual per un import de 2.418’59 euros. Quedant 
pendent afectar aquests crèdits al fi que l’article 2 del Reial Decret Llei 20/2012 indica (aportacions a 
plans de pensions o similars), sense que es puguin destinar a cap altre objecte, ni en el present exercici, 
ni en exercicis futurs.

Segon . Donar compta del present acord a Intervenció per que procedeixi a dur a terme les 
anotacions comptables i pressupostàries corresponents.”

INTERVENCIONS:

El Secretari recorda que la retenció de la paga extraordinària de Nadal del personal de l’Ajuntament va 
passar  pel  ple,  però no es  va incloure  la  retenció de la  referida paga del  personal  eventual  o  de  
confiança. Per això, considera necessari que sigui el ple que acordi la retenció i no disponibilitat de la  
paga extra del personal eventual.

El portaveu Martí Torres (PP) demana ser informat de si és obligatori aplicar-los la retenció.

Respon el Secretari dient que existeixen opinions que defensen una postura i altres que defensen la 
contrària.

VOTACIÓ:

Seguidament els reunits prèvia deliberació, per unanimitat, aproven la proposta d’acord abans descrita 
amb els acords que hi són proposats.

Seguidament, el portaveu  Joan Monjo (CXI) fa referència al tema del cementeri, dient que va ser 
tractat a la comissió informativa, i no ha estat inclòs a l’ordre del dia.

El  Secretari  comenta  que  sols  es  va  informar  d’aquest  tema,  però  no  es  va  tractar  cap  proposta  
concreta.

El Sr. Monjo manifesta que informarà a l’apartat informació de batlia.

PART DE CONTROL I SEGUIMENT D’ALTRES ÒRGANS DE LA CORPORACIÓ.

1.- DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS DE BATLIA

D’acord amb allò que disposa l’article 42 del reglament d’organització, funcionament i règim jurídic 
de les entitats locals,  i per indicació del Sr. Batle,  el  secretari  passa a donar succinta compte dels  
decrets de Batlia i resolucions dictades des de dia 1 de novembre de 2012 ( núm.964) fins dia 30 de  
novembre de 2012 ( núm. 1050).

INTERVENCIONS:

El portaveu Marti Torres (PP) sol·licita una còpia dels decrets numero 977 i 981.
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El  Batle comenta que el  primer  d’ells  fa referència a les obres d’ampliació de l’Institut  de Santa 
Margalida, finançades per l’Ibisec. L’empresa a la qual es varen adjudicar, va ofertar unes millores, i  
les mateixes han estat acceptades per la batlia.

Els reunits, per unanimitat, se’n donen per assabentats.

2.- INFORMACIÓ DE BATLIA

2.1 INFORMACIÓ SOBRE AMPLIACIÓ DEL CEMENTIRI MUNICIPAL

Per part del regidor Sr. Joan Monjo portaveu del Grup (CxI)  informa als reunits que s’ha elaborat 
un avantprojecte per a l’ampliació del Cementiri Municipal de Santa Margalida.
Resumint informa que l’avantprojecte contempla:

TIPUS NÚM. NINXOLS COST APROXIMAT 

3 Panteons 13 nínxols 33.000 € -36.000 € (unitat panteó)

5 Panteons 10 nínxols 30.000 € (unitat panteó)

28 sepultures
 

10 nínxols 20.000 € - 22.000 € (unitat sepultura)

64 nínxols 64 nínxols 2.000 € (unitat nínxol)

84 columbaris 84 columbaris    750 € (unitat columbari)

Així mateix,  manifesta que es fan gestions per determinar  els  interessats en l’adquisició de drets 
funeraris i el seu finançament.  Seguidament, passa a informar d’alguns temes sobre Son Serra de 
Marina. Per una part, comenta que a partir de l’any vinent es subcontractarà la neteja dels carrers,  
puntualitzant que la neteja serà més freqüent els mesos d’estiu i menys freqüent els mesos d’hivern.  
Per altra part, es procedirà a substituir els contenidors que actualment es troben en mal estat. Així  
mateix, s’ha duit a terme una obra en un solar al costat d’un torrentó, per tal d’evitar les inundacions 
que es  produïen en els  solars  veïns  a  causa de les  plogudes.  El  referit  solar  serà  utilitzat  com a 
aparcament. Per altra part, s’ha contactat amb Costes per trobar una solució al problema ocasionat per 
l’aigua de la mar i la desaparició de l’arena de la platja.  Des de Costes s’ha suggerit  realitzar un  
“aliviadero”, consistent en col·locar unes pedres de gran tamany, per tal que l’aigua caigui damunt les  
mateixes, reduint així la pressió de la mateixa. Des del seu punt de vista, aquesta solució pot reduir al  
problema però dubta que el resolgui totalment.

A continuació pren la paraula el  Batle,  comentant  que s’han reduït  les aportacions per part  de la 
Conselleria d’Educació. Comenta que actualment l’Ajuntament encara no ha rebut l’aportació per part  
del Govern Balear referent a la policia turística de l’any passat i d’aquest any, i així ho ha posat de  
manifest a les reunions del Consell de Policies. Com ja va manifestar en el ple anterior, fa referència al  
deute que el Govern Balear i el Consell mantenen amb l’Ajuntament de Santa Margalida. Des del seu 
punt de vista, la mesura d’eliminar la paga extraordinària de Nadal d’aquest any al personal de les 
administracions publiques és injusta, i mostra la seva indignació per una carta rebuda de la Delegació 
del Govern, en la que s’adverteix de les conseqüències penals que poden existir en cas d’incomplir la  
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referida mesura. Pel que fa al tema dels “chiringuitos” de la platja de Son Serra, el Batle recorda que 
segons la Llei de Costes, actualment la gestió de les platges correspon als ajuntaments. No obstant, el  
Govern  de  l’Estat  té  la  intenció  de  modificar  la  referida  Llei  de  Costes.  També  afirma  que  
l’Ajuntament no ha sol·licitat ni sol·licitarà la instal·lació de cap “chiringuito” a les platges de Son  
Serra. Finalment desitja bon Nadal i bon any nou a tots.

3.- PRECS I PREGUNTES

El regidor Pedro Mas (CPU) demana ser informat de les obres per evitar l’acumulació d’aigua a Can 
Picafort.

Respon el portaveu Joan Monjo (CXI) dient que a Can Picafort, a causa del poc desnivell existent 
entre el carrer Colon i la mar, en cas de plogudes, s’acumula gran quantitat d’aigua. En alguns punts  
s’han duit a terme obres (pous – desaigua) que permetran reduir el problema, si bé no el solucionaran 
totalment. Per altra part, comenta que l’equip de govern segueix el criteri de minimitzar les obres de 
síquies en sòl urbà.

Finalment, el portaveu Martí Torres (PP) aprofita l’ocasió per desitjar molts d’anys i salut per a tots.

I no havent-hi res més per tractar s’aixeca la sessió, essent les 20.50 hores del dia abans assenyalat, de la 
qual cosa com a secretari don fe.

Vist i plau
El batle   El Secretari 

Miguel Cifre Ferrer  Joan Seguí Serra
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